
15 April kl. 17:30
Skillebekk vel inviterer til fakkeltog mot planene om skytebanen på Lahaugmoen som nå 

er oppe til høring. Håper så mange som mulig blir med, slik at det blir e�ektfullt og viser 

at Gjelleråsmarka er viktig for oss (i motsetning til hva det ble gitt intrykk av på 

høringsmøtet fra Lahaug Skytebane AS). 

Parkering 

Ved Solstua barnehage eller langs veien i Gamle Trondheimsvei hvis du kjører.

16:30 Fakkelutdeling og plakatstasjon

I “veikrysset” i skogen i Marja Olsens vei blir det utdeling av fakler og en plakatstasjon for 

de som ønsker å lage en plakat. 

17:30 Fakkeltoget starter i “veikrysset” i skogen i Marja Olsens vei
Vi går samlet gjennom skogen til Lahaugmoen (ca 1 km) 

Apeller på Lahagmoen 

På Lahaugmoen ved overgangen Marja Olsens vei/Dragonveien vil vi se mot 

planområde og Stapels og det blir holdt apeller. Her er det parkeringsplasser, og det er 

mulig å møte der direkte for de som ønsker det.

Meld gjerne fra på Facebook at du kommer! 

Søk på arrangementet “Fakkeltog mot skytebanen” eller klikk på linken: 

https://www.facebook.com/share/iaZjUeQc9hXUG1QN/. 

Her finner du også link til mer informasjon om planene.  

Vennlig hilsen 

Styreleder Kristian Alver 

og alle oss i Skillebekk vel

Snu arket for 

grunner til å delta

Nydelig. To småfeil 
som jeg ser.
Gamle Trondheimsvei 
(ikke trondhjemsvei) på 
begynnelsen der. Og 
værn på siste siden 
(skrives vern) �



Hvorfor delta?
Er du glad i Gjelleråsmarka med Liastua, Oldtidsveien og gapahukene? Trener, rir eller 

går du tur der eller plukker du kanskje bær og sopp? Opptatt av vern av Oslomarka, 

naturvern eller bor du/dere nær Gjelleråsmarka? Da bør du lese videre!

1. Skudd-støy og anleggstrafikk i et verdifult tur- og bo- og oppvekstområde

I planene for skytebanen på Lahaugmoen beregnes mellom 400.000-800.000 skudd pr 

år og en kapasitet på 2.200 skudd pr. dag (Støyvoll vil hjelpe, men dettte vil høres godt i 

skogens ro). Det blir i tillegg år med hogst og anleggstrafikk. Flere som bor nær 

Gjelleråsmarka er også bekymret for å høre støy hjemmefra, at boligen skal tape verdi 

og stiller spørsmål rundt helseskader av slik støy over tid. Barna her bør få vokse opp og 

leke i et trygt område uten skyddstøy. 

2. Negative konsekvenser for naturmangfold 

Utredningen for naturmangfold viser at skytebanen vil ha store negative konsekvenser 

for naturmangfoldet. Her er det både freda naturtyper, hekkende fugler og mange 

rødlista arter. 

3. Skytebane delvis i Oslomarka

Deler av skytebanen skal strekkes inn over markagrensa. Gjelleråsmarka er den minste 

av områdene i Oslomarka, Den er allerede utsatt der den ligger omringet av motorveier 

på alle kanter. Markagrensa burde bety “hit, men ikke lenger”. 

Bli med å verne om nærmarka og Oslomarka vår! Håper vi sees!

Snu arket for 

praktisk info

Digital innspillskasse (1 min) 

Vi håper du vil bruke 1 minutt til å legge igjen en kommentar og si din 

mening om skytebanen så vi kan legge det ved i høringsuttalelsen vår. 

Scann QR-koden eller gå inn på  menti.com og bruk koden 6408 5862


